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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  
data de 27.11.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este deschisă de dna  Borca-Lucan Laura-Valentina care 
a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 335/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 

 

Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul Primar Dan 
Bobouțanu şi dna Gabriela Podea șef serviciu S.A.P.L.A.T., care ține locul domnului 
Secretar General. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1994/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta.” 

  
Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația 

electronică ”zoom”, cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Primarului 
Municipiului Hunedoara și a d-nei Gabriela Podea, șef serviciu S.A.P.L.A.T., care ține 
locul domnului Secretar General, la sediul Primăriei Municipiului Hunedoara. 

 
Dna Gabriela Podea: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
desfășurate în lunile octombrie și noiembrie 2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 12.11.2020, a fost semnat de 
către preşedintele şedinţei precum şi de către Secretarul General şi se supune aprobării 
Consiliului Local. 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
”Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 

 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Dau cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 9 de pe 

proiectul ordinii de zi a următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

     1. Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflației a impozitelor şi taxelor locale 
care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite sume în 



2 

 

lei, precum şi actualizarea limitelor amenzilor stabilite conform Legii nr. 227/2015 privind 
Codul Fiscal, cu modificările şi completările ulterioare. 
 
 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2020. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

Dna Laura-Valentina Borca-Lucan: 
„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. 
  
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care 

se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului 
juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din situaţiile 
prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute 
la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de 
vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Constantin Vâlceanu: 
„La punctul 6, nu voi participa la dezbateri și nici la vot.” 
 
Dna Laura-Valentina Borca-Lucan:  
”Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. De asemenea, articolele se vor vota în bloc. Supun la vot propunerea 
menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
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La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului informării și consultării 
publicului, precum și aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de 
urbanism aferent pentru ”Construire locuinţă familială, împrejmuire şi garaj”, str. 
Pădurii f.n.,  municipiul  Hunedoara, județul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 356/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea Ghidului pentru intervenții în zona 
Pietonală Corvin. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 357/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind reorganizarea Muzeului Castelul Corvinilor Hunedoara, 
desființarea Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara și încorporarea acestuia 
în cadrul Muzeul Castelul Corvinilor Hunedoara - instituție fără personalitate juridică. 



4 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Stimați colegi, eu aș vrea să vă spun că în ceea ce mă privește, consider 

neavenită această fuziune care deși simplifică oarecum problema finanțării Muzeului, 
îngrădește pe viitor posibilitățile de dezvoltare a acestuia, de colaborare cu alte Muzee, de 
participare la diverse studii științifice și ca o consecință, consilierii locali ai Partidului Național 
Liberal, se vor abține de la vot. Vă mulțumesc.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”Și eu mă abțin de la vot.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, 
Harabagiu Robert – Răzvan, Ilea Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Muntean Petru, Olar 
Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Popa Sebastian – 
Alexandru, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 5 
voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga Mirabela – 
Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin)  

Art. 1-6 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Harabagiu 
Robert – Răzvan, Ilea Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Muntean Petru, Olar Cătălin – 
Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Popa Sebastian – Alexandru, 
Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 5 voturi 
”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin) 

Hotărârea nr. 358/2020 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, 
Borca – Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - 
Trăian, Harabagiu Robert – Răzvan, Ilea Sorin, Ionescu Claudiu - Ștefan, Muntean Petru, 
Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, Popa Sebastian – 
Alexandru, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 5 
voturi ”abținere” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Moga Mirabela – 
Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin) 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractele având ca obiect 
închirierea unor căsuţe de lemn proprietatea Municipiului Hunedoara, amplasate în Curtea 
exterioară a Castelului Corvinilor, cu destinaţia comerţ şi alimentaţie publică. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 359/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).                             

Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 3.080 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, pentru premierea a patru familii care sărbătoresc anul acesta „Nunta 
de Aur”. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 360/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”La punctul 6, domnul Vâlceanu nu participă la vot și la dezbateri.” 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse 
regulate în municipiul Hunedoara pentru luna octombrie 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Aș vrea să subliniez faptul că, prostul management al acestei societăți din 

subordinea Primăriei, este cunoscută și a devenit deja cronică și până nu se face ceva în 
legătură cu managementul acesteia, pentru a se diminua subvenția, banii care considerăm 
noi că sunt cheltuiți oarecum inutil, noi consilierii Partidului Național Liberal vom vota 
împotrivă. Mulțumesc.” 

 
Dna Mirabela – Laura Moga: 
”La fel și eu.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Și consilierii locali ai Partidului Mișcarea Populară vor vota tot împotrivă, având 

în vedere motivele enunțate de domnul consilier local Gherman Lucian.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Deci, domnul Harabagiu și domnul Sebastian Popa.” 
 
D-nul Claudiu - Ștefan Ionescu: 
”Și eu, și Partidul Oamenilor Liberi.” 
 
La punctul 6, domnul Constantin Vâlceanu nu participă la vot și la 

dezbateri. 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea 
Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – 
Marcel, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 7 
voturi ”împotrivă” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - 
Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa 
Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-4 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, 
Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin) și 7 voturi 
”împotrivă” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, 
Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – 
Alexandru). 

Hotărârea nr. 361/2020 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, 
Borca – Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - 
Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa 
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Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – 
Sorin) și 7 voturi ”împotrivă” (Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu 
Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, Vasile Marian, Harabagiu Robert – Răzvan, 
Popa Sebastian – Alexandru). 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în proprietatea 
privată a municipiului Hunedoara a unui teren aflat în intravilanul municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 362/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind  aprobarea completării Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 363/2020 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de închiriere nr.27/27.02.2020, 
încheiat între Municipiul Hunedoara și Dobondi Alexandru Tiberiu Atila. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 364/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind indexarea cu rata inflaţiei a impozitelor şi taxelor 
locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei 
anumite sume în lei, precum şi actualizarea limitelor amenzilor stabilite conform Legii 
nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouţanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Dragi colegi, având în vedere perioada dificilă prin care trece atât țara noastră, 

cât și lumea întreagă, cred că este inoportun să adoptăm un astfel de proiect de hotărâre de 
Consiliu Local, având în vedere că atât administrația centrală, cât și toate țările încearcă să 
propună măsuri de relaxare fiscală pentru a încuraja afacerile, pentru a încuraja IMM-urile, 
pentru a încuraja antreprenoriatul și în primul rând pentru a ajuta cetățeanul. Văd că deja 
doamna președinte, a subliniat acea Lege, care prevede indexarea taxelor și impozitelor cu 
rata inflației, dar cred că noi ca și consilieri locali, având în vedere că facem parte din 
Consiliul Local și că am fost trimiși aici de către cetățeni, până la o dată ulterioară ar trebui să 
respingem acest proiect de hotărâre.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Adică să ne împotrivim legii, ziceți dumneavoastră. 
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D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Nu ne împotrivim legii, doamna președinte. Având în vedere că țara noastă și 

lumea în care trăim, vă rog să mă ascultați, trece printr-o perioadă excepțională, da? Cred că 
ar trebui să venim cu măsuri care să nu pună o presiune în plus pe cetățeni și pe firme. Ca să 
fac o paranteză, suntem printre singurele Primării din țară care ne-am grăbit puțin cu acest 
proiect de hotărâre. Știu că la București, domnul Primar General deja a propus un proiect 
asemănător de hotărâre de Consiliu Local, dar în rest în țară toată lumea stă în stand-by și 
așteaptă. Repet. Suntem într-o perioadă excepțională, de asta cred că ar trebui să venim și 
administrația publică locală ar trebui să vină cu măsuri pentru a încuraja cetățenii, pentru a 
încuraja afacerile. Având în vedere cele menționate mai sus, cel puțin consilierii locali ai 
Partidului Mișcarea Populară, vor vota împotriva acestui proiect de hotărâre.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Doamna președinte dacă îmi dați voie să lămurim, cu cititul este mai greu. În 

cazul oricărui impozit sau oricărei taxe locale, până la 30 Aprilie de către Consiliile Locale se 
indexează anual. Nu ne-am grăbit deloc. Comunicarea se face cu datele oficiale de la 
Ministerul Finanțelor Publice. Domnule consilier, este lege. Când te opui unei legi, ai 
probleme cu legea. Indexarea înseamnă lege. Nu am făcut acest proiect de hotărâre, ca să 
omorâm pe cineva în mediul privat. Citiți legea și când vă mai opuneți, spuneți că ați citit 
legea și ați găsit soluția legală. Mulțumesc.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Să știți că…” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu mai intrăm în dezbateri. Citiți legea. Dezbateri erau celelalte care aveau 

dreptul să fie în dezbatere. Legea este lege, bine?” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Asta am vrut să vă spun.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu ne mai spuneți. Citiți legea. Cu cititul este greu și la cei tineri.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Să știți că am citit legea foarte bine.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Mai citiți o dată, că vă pun o întrebare din ea și pe urmă nu are rost să ne 

facem de rușine. Citiți legea și vedeți ce înseamnă indexarea și ce cere Ministerul de Finanțe 
și Legea Finanțelor Publice. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Eu v-am spus că vom vota împotrivă. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă votați împotrivă, vă opuneți unei legi, da? Ok. Opuneți-vă legii. Să se 

consemneze votul împotriva legii.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Țara este plină de demagogie. Eu am spus foarte simplu.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule, să vă explic ceva. Aceea cu demagogia, las-o mai ușor. Dacă nu 

pricepeți și nu ști să citești, te invit aici la Direcția Juridică să-ți pună la dispoziție, că nu este 
nici o problemă. Nu facem demagogie pe lege. Putem să vorbim în contradictoriu, să nu fim 
de acord cu alte proiecte și este dreptul dumneavoastră, dar nu pe lege și să ne țineți lecții de 
lege.” 

 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Domnule Popa, măsurile de relaxare le ia Guvernul.”           

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – 

Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea 
Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – 
Marcel, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Costa 
Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – 
Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin) și 2 voturi ”împotrivă” (Harabagiu Robert – 
Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru).  

Art. 1-5 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca – Lucan 
Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - Trăian, Ilea Sorin, 
Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa Mircea – Marcel, 
Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – Sorin, Costa Diana – 
Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga Mirabela – Laura, 
Vasile Marian, Vâlceanu Constantin) și 2 voturi ”împotrivă” (Harabagiu Robert – 
Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 

Hotărârea nr. 365/2020 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, 
Borca – Lucan Laura – Valentina, Constantin Ioan, Cristea Maria, Gherghina Horia - 
Trăian, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin – Florin, Palcău Ciprian - Ștefan, Popa 
Mircea – Marcel, Predică Mihaela – Alina, Sevastru Bujor – Virgil, Voinia Claudiu – 
Sorin, Costa Diana – Claudia, Gherman Petre – Lucian, Ionescu Claudiu - Ștefan, Moga 
Mirabela – Laura, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Harabagiu Robert – Răzvan, Popa Sebastian – Alexandru). 
 

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 366/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 367/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi. Diverse 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”La punctul 13, avem diverse. Dacă doriți să vă înscrieți la cuvânt. Domnul Popa 

Sebastian și domnul Gherman. Poftiți domnule Popa.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”În primul rând, aș avea o întrebare. Având în vedere noul format în care se 

desfășoară ședințele de Consiliu Local, aș veni cu următoare întrebare: cum pot cetățenii să 
participe la ședințele de Consiliu Local?” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Veți primi răspuns în scris.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Păi nu. Vreau un răspuns pentru că și astăzi, de exemplu, orice cetățean ar fi 

avut dreptul să participe la ședință.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Veți primi un răspuns în scris. Aceasta este procedura.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”În al doilea rând, am vrut să vă aduc la cunoștință faptul că, modul în care se 

desfășoară ședințele de Consiliu Local, nu este reglementat în Regulamentul de Funcționare 
al Consiliului Local de pe site-ul Primăriei.” 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Tocmai că este reglementat.” 
 
Dna Gabriela Podea: 
”Este reglementat și Hotărârea este pe site-ul Primăriei.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Mai am o întrebare. Sunt nou, deci puteți să îmi explicați.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cu drag.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Din câte am citit tot în regulamentul de funcționare al Consiliului Local, am 

înțeles că domnul Secretar General ar trebui să acorde sprijin în elaborarea proiectelor de 
hotărâre pentru Consiliul Local. Este adevărat?” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Compartimentul de specialitate.” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Și eu am depus un proiect.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Și ați primit răspuns.”  
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Am primit răspuns, dar am vrut să spun că unul dintre motivele pentru care acel 

proiect a fost respins este tocmai faptul că, nu a fost redactat conform legislației în vigoare.”  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dar, cine v-a oprit?” 
 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Aceasta este problema. Cred că ar fi fost necesar ca domnul secretar sau cei 

care intră în subordinea acestuia, să mă ajute și să ofere ajutor în elaborarea acestui proiect.”  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Deci proiectul a pornit cu stângul de la început, pentru că nu a respectat 

legalitatea. Legalitatea și oportunitatea momentului. Vi s-a explicat acolo că încercați un trafic 
de influență fără să vă bazați pe o lege. În momentul în care veți citi cu atenție ce vi s-a 
explicat de către Direcția Juridică, veți înțelege de ce vi s-a respins proiectul.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Am înțeles. Cu privire la celelalte puncte, o să fac o adresă și o să vreau motive 

clare și dovezi cum că „încerc trafic de influență.” 
În al doilea rând, eu nu m-am legat de acele puncte domnule primar, m-am legat 

strict de punctul, deoarece poate și ceilalți consilieri locali vor să depună proiecte, noi nefiind 
de specialitate, avem nevoie de consultanță din partea secretariatului Primăriei Municipiului 
Hunedoara, consultanță care cel puțin în cazul meu, nu a fost. A întârziat să apară. ”  
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu aveți nevoie de consultanță. Aveți nevoie de ceea ce v-am spus. Veniți din 

timp, vă informați, sunteți nou, nu este un păcat să fi nou. Este chiar un lucru bun. Sunt 
oameni tineri care intră în politică, dar cu siguranță vă stăm la dispoziție. Era suficient să 
veniți să puneți o întrebare și de acolo pornea redactarea proiectului și sprijinul necesar. Nu 
dezbatem aici de ce și cum, pentru că ați primit un răspuns oficial.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Atât mai vreau și cu asta voi încheia. De 1 Decembrie vor avea loc ceva 

ceremonii? Nu am primit nici o informare în acest sens până la data actuală.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Există o hotărâre a Comitetului Județean de Situații de Urgență care a fost 

publicată în toată presa și peste tot, știm toți de ea. Vă informez și pe dumneavoastră. 
Singurele manifestări care vor avea loc în mod oficial, se fac în capitala Județului, la Deva.” 

 
D-nul Sebastian – Alexandru Popa: 
”Bine. Vă mulțumesc mult de tot.” 
 
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Poftiți domnule Gherman.” 
 
D-nul Petre – Lucian Gherman: 
”Domnule Primar, tot pe zona aceasta a proiectelor de hotărâre aș dori să vă 

interpelez și eu. Așa cum bine știți, am depus și eu un proiect de hotărâre privind 
suspendarea obligațiilor de plată pentru utilizarea terenurilor situate în domeniul public - privat 
al Municipiului Hunedoara de către agenții economici din domeniul HoReCa. Aș vrea să știu 
de ce nu a fost pus pe ordinea de zi a acestei ședințe și eventual când va fi pus în dezbatere? 
Vă mulțumesc.”  

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă nu ați primit răspuns, vă cerem scuze. Direcția Juridică, vreau să-i 

transmiteți astăzi domnului consilier, nu Miercuri când ne întoarcem la serviciu, astăzi să 
primească răspuns la solicitarea făcută. Vă mulțumesc.” 

   
Dna Laura – Valentina Borca – Lucan: 
”Vă mulțumim. Declar ședința închisă!” 
 
 

                PREŞEDINTE,                                                                SECRETAR GENERAL,                          
  Laura – Valentina Borca – Lucan                                                Militon Dănuț  Laslău      
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Larisa Giurca 


